Session Reflection 3

صفات المعلمين

في الجلسة الثالثة، ناقشنا مع معلمتي مروة درس الأسبوع الثاني الذي تناول صفات معلمة رياض الأطفال. لقد عرفنا خمس صفات للمعلم/ة، أولها الحماس للتعامل مع الأطفال، والثاني الصبر وروح الدعابة. ثالثا مهارات الاتصال، رابعا احترام الاختلاف، وآخر ما يميزه الإبداع والمرونة.

- ✓ الحماس للتعامل مع الأطفال: اهم ما يميز معلمات مرحلة الطفولة المبكرة هو الحماس والشغف للتعامل مع الأطفال.
 - ✓ الصبر وروح الدعابة: يتطلب العمل مع الأطفال الكثير من الصبر.
- ✓ مهارات التواصل: مهارات التواصل تؤهل معلمة رياض الأطفال للتواصل مع الأطفال وفهم احتياجاتهم والتواصل
 مع أولياء الأمور.
 - ✓ احترام الاختلاف: يتوجب على المدرسة والمعلمة احترام الاختلافات والتعامل مع كل طفل بأسلوب خاص.
- ✓ الابداع والمرونة: تتطلب مهارة التخطيط للتعليم الكثير من الابداع والقدرة على الابتكار لتصميم منتج يثير اهتمام الأطفال.

أعلم أنه ليست فقط هذه هي صفات معلمة رياض الأطفال، فهناك المزيد من الصفات. وتعد معلمة رياض الأطفال من أبر ز الشخصيات في المجتمع التي تصادف الطفل، وهي التي الشخصيات في المجتمع الأسس لتعلم الطفل، وهي التي تؤثر على أداء وتطور الطفل او الطالب. فتعتبر معلمة رياض الأطفال الأم والمربية واختصاصية نفسية. من وجهة نظري، المعلمة لديها العديد من المهام التي تؤديها في المدرسة أو في وظيفتها، عدا التدريس.

وبعد انتهائنا من شرح الدرس، قامت المعلمة برؤية وتصحيح واعطاءنا بعض التعليقات على الموقع الذي يجب ان نقوم به لمادة التدريب وقامت بشرح طريقة وضعه.

هذه اهم الصفات التي يجب التحلي بها، لقد علمت بهذه الصفات وفي التدريب العملي سوف أكون على استعداد للتعامل مع الأطفال. سوف تساعدني هذه الصفات في ان انجز فترة التدريب العملي وتعلمت كيف أكون اكثر ابداعاً، ويجب ان اطور مهارات التواصل، وان أكون معلم مبدعة مع طلابها ومرنة.

من وجهة نظري، انني في اول فترة من التدريب العملي سوف اواجه بعض الصعوبات في تحقيق هذه الصفات. ولكن انا قادرة على اجتياز هذه الصعوبة بعد ان علمت بهذه الصفات المهمة.

لقد أحببت درس اليوم لأنه كان درس سهل ومفهوم.

In the third session, we discussed with my teacher Marwa the lesson of the second week, which dealt with the characteristics of a kindergarten teacher. We have identified five qualities of a teacher, the first of which is enthusiasm for dealing with children, and the second is patience and a sense of humor. Third, communication skills, fourth, respect for difference, and the last thing distinguished by creativity and flexibility.

☐ Enthusiasm for dealing with children: The most important characteristic of early childhood teachers is enthusiasm and passion for dealing with children.

□ Patience and Humor: Working with children requires a lot of patience.
□ Communication Skills: Communication skills qualify the kindergarten teacher to communicate with children, understand their needs, and communicate with parents.
$\hfill \square$ Respecting Difference: The school and the teacher must respect differences and deal with each child in a special way.
□ Creativity and flexibility: The skill of planning for education requires a lot of creativity and the ability to innovate to design a product that interests children.

I know that not only are these qualities of a kindergarten teacher, there are many more. The kindergarten teacher is one of the most prominent figures in society that encounters the child in his academic career, as she is the figure who lays the foundations for the child's learning, and it affects the performance and development of the child or student. The kindergarten teacher is considered the mother, educator and psychologist. In my view, a teacher has many tasks to perform in school or in her job, other than teaching.

After we finished explaining the lesson, the teacher saw and corrected and gave us some comments on the site that we should do for the training material and explained how to put it.

These are the most important qualities that must be possessed, I have learned about these qualities and in practical training I will be ready to deal with children. These qualities will help me to complete the practical training period and learn how to be more creative, I must develop communication skills, and be a creative and flexible teacher with her students.

From my point of view, in the first period of practical training I will face some difficulties in achieving these qualities. But I am able to pass this difficulty after knowing these important qualities.

I loved today's lesson because it was easy and understandable.